

NOTICE OF ELECTION

Rural Municipality of Ellice-Archie

Notice is hereby given that a vote of Rural Municipality of Ellice-Archie will be taken to elect Councillors from the following duly nominated candidates:

<u>REEVE</u>	<u>WARD 1</u>	<u>WARD 2</u>	<u>WARD 3</u>
Barry Lowes (elected by acclamation)	Serge Chartier (elected by acclamation)	Devon Gurniak Gabriel Huberdeau Nathaniel Huberdeau James Laferriere	Ginger Carefoot Marla Dyke Dawna Jamieson Christopher Judd Monica Pethick

VOTING PLACES

Voting place will be open for voting on:

Wednesday the 28th day of October 2026 between 8:00 a.m. and 8:00 p.m.

Ward 2: Club Fort Ellice Leisure Centre, 319 Main St., St. Lazare, MB
Ward 3: RM of Ellice-Archie Office Chambers, 318 Railway Ave., McAuley, MB.

IDENTIFICATION MAY BE REQUIRED BEFORE BEING ALLOWED TO VOTE: A person may be required to produce one piece of government issued photo identification (for example – driver’s license or passport) or at least two other documents that provide proof of identity.

ADVANCE VOTING

For the purpose of accommodating persons who are qualified to vote, but who have reason to believe that they will be absent or otherwise unable to attend their proper voting place on Election Day, an advance voting opportunity will be open for voting on:

Wednesday the 21st day of October 2026 between 8:00 a.m. and 8:00 p.m.

Ward 2: Club Fort Ellice Leisure Centre, 319 Main St., St. Lazare, MB
Ward 3: RM of Ellice-Archie Office Chambers, 318 Railway Ave., McAuley, MB.

APPLICATION TO VOTE BY SEALED ENVELOPE

A voter who is unable to go in person to the voting place or vote in advance, may apply in person, in writing or by email to the senior election official at RM of Ellice-Archie, 318 Railway Ave., McAuley, MB. Email: mcauley@rmofellicearchie.ca

If applying in person, a voter may apply **between September 30, 2026 and October 27, 2026**.
*A voter applying in person may pick up a sealed envelope ballot package at the time of application.

If applying by mail or email, a voter may apply now and **before October 21, 2026**.
*A voter applying by mail or email will receive a sealed envelope ballot package by regular post, or by making alternative arrangement with Senior Election Official.

Constance Tanguay, SEO
Senior Election Official
Box 100
St. Lazare, MB R0M 1Y0
204-683-2241
Rural Municipality of Ellice – Archie

Hanah Judd
Assistant Senior Election Official
Box 67
McAuley, MB R0M 1H0
204-722-2053
Rural Municipality of Ellice – Archie

AVIS POUR LES ÉLECTIONS

Municipalité rurale d'Ellice-Archie

Un avis est par la présente, donné qu'un vote de la municipalité rurale d'Ellice-Archie aura lieu pour élire les conseillers parmi les candidats suivants dûment nommés :

<u>PRÉFET</u>	<u>QUARTIER 1</u>	<u>QUARTIER 2</u>	<u>QUARTIER 3</u>
Barry Lowes <i>(élu sans concurrent)</i>	Serge Chartier <i>(élu sans concurrent)</i>	Devon Gurniak Gabriel Huberdeau Nathaniel Huberdeau James Laferriere	Ginger Carefoot Marla Dyke Dawna Jamieson Christopher Judd Monica Pethick

LIEUX DE VOTE

Le lieu de vote sera ouvert au vote :

le mercredi 28 octobre 2026 entre 8 h 00 et 20 h 00 à :

Quartier 2 : Club Fort Ellice, 319 rue Main, St. Lazare, MB

Quartier 3 : Municipalité rurale d'Ellice-Office Chambers, 318, avenue Railway, McAuley, MB

UNE PIÈCE D'IDENTITÉ PEUT ÊTRE EXIGÉE AVANT D'ÊTRE AUTORISÉ À VOTER: Une personne peut être requis pour produire une pièce d'identité avec photo émise par le gouvernement (par exemple) : Un permis de conduire ou passeport ou au moins deux autres documents qui fournissent une preuve d'identité.

VOTE PAR ANTICIPATION

Dans le but d'accommoder les personnes qui ont le droit de vote, mais qui ont des raisons de croire qu'ils seront absents ou autrement incapables de se présenter à leur lieu de vote le jour de l'élection, une possibilité de vote par anticipation sera offerte dans le bureau de la municipalité rurale d'Ellice-Archie :

le mercredi 21 octobre 2026 entre 8 h 00 et 20 h 00 à :

Quartier 2 : Club Fort Ellice, 319 rue Main, St. Lazare, MB

Quartier 3 : Municipalité rurale d'Ellice-Office Chambers, 318, avenue Railway, McAuley, MB

DEMANDE DE VOTER PAR ENVELOPPE SCELLÉE

Un électeur qui n'est pas en mesure de se rendre en personne au bureau de vote ou de voter par anticipation peut présenter une demande en personne, par écrit ou par courriel au responsable électoral de la municipalité rurale d'Ellice-Archie, 318, avenue Railway, McAuley, MB. Courriel : mcauley@rmofellicearchie.ca

S'il présente une demande en personne, un électeur peut présenter sa demande **entre le 30 septembre 2026 et le 27 octobre 2026**.

*Un électeur qui fait une demande en personne peut récupérer un bulletin de vote sous enveloppe scellée au moment de la demande.

S'il postule par courrier ou par e-mail, un électeur peut postuler maintenant et **avant le 21 octobre 2026**.

*Un électeur postulant par courrier ou par e-mail recevra un bulletin de vote sous enveloppe scellée par courrier ordinaire ou en prenant d'autres dispositions avec le responsable électoral principal.

Constance Tanguay, SEO
Fonctionnaire électoral principale
CP 100
St. Lazare, MB R0M 1Y0
204-683-2241
Municipalité rurale d'Ellice-Archie

Hanah Judd
Adjointe à la fonctionnaire électoral principale
CP 67
McAuley, MB R0M 1H0
204-722-2053
Municipalité rurale d'Ellice-Archie